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Referat 

Bestyrelsesmøde Foreningen AKTIV 

Tirsdag d. 14. jan. (Bytoften 73, lokale 1) 

Kl. 12.30 – 20 min gåtur fra Bytoften (hvis du kan!) 

Mødet starter kl. 13.00-14.30 

Forplejning: Frokost 

Dagens ordstyrer: Charlotte Würtz Referent: Charlotte Kops Hansen 

Tilstedeværende: Charlotte Kops, Tove Andersen, Bo Bertelsen, Charlotte Würtz, Tove Overgaard og 

Morten Uhrenholdt. Fraværende: Tina Østergaard. 

 

Foreningens formål: 

1. At skabe mulighed for forskellige former for motion og træning for derved at medvirke i det forbyggende 

arbejde hvor medarbejderne får mulighed for tilbud, der kan være med til at forkorte eller forhindre 

sygefravær. 

2. At skabe mulighed for udvikling af fællesskaber iblandt ansatte, gennem sociale og kulturelle aktiviteter.  

3. At skabe mulighed for foreningens formål er derudover at samarbejde med Herning Kommune om tilbud til 

alle ansatte i forbindelse med sundheds- og motionskampagner. 

 

Emne: 
 

Hvad omhandler emnet? Beslutning: 

Bestyrelsen har nu fået godkendt en ny kontingentstruktur, som træder i kraft pr. 1/1 – 2025 via Holdsport, og 

medlemmer kan melde sig ud og få indbetalt kontingent refunderet for resten af medlemsperioden.  

 
Formålet med den nye struktur er: 

 
1. At gøre tilbuddene gennemskuelige for de nuværende medlemmer og kommende medlemmer i 

fremtiden. 
2. At gøre tilbuddene fleksible, så medlemmerne selv kan strukturere deres træning og stemple ind og 

ud efter behov.  
3. At gøre det muligt for medlemmerne at til/fravælge ydelser efter behov.   
4. At gøre Foreningen AKTIV til en endnu mere attraktiv forening for alle Herning Kommunes ansatte. 

 
Basismedlemskab årligt: 

• Ændring og nedsættelse af basiskontingent fra 780 kr. årligt til 200 kr. årligt. Ved udmeldelse får medlemmet 

ikke refunderet basiskontingent. Basiskontingentet opkræves når medlemmet indmeldes. 

 

Tilkøb af pakketilbud årligt: 

• Aktiv Svømmehal (tidligere Super AKTIV) til 1600 kr. årligt, og kan benyttes op til 100 gange til svømning 

og/eller fitness. 

• AKTIVT medlemskab hos aktivitetscentrene til 700 kr. årligt. 

• Dobbelt AKTIVT medlemskab til 1600 kr. årligt  
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Siden sidst! (Charlotte Kops) 
 

• Respons på foreningens nye 
tiltag og status af 
medlemmer. 

• Fællesbillede af bestyrelsen 
(sæt håret) (udsættes til 
næste møde) 

• Bevægelsesarrangement 

• Bestyrelsens opgaver fremad. 

• Bestyrelsens møder 2025 + 
generalforsamling (tag 
kalenderen med) 

 

• En gennemgang af foreningens nye 
tiltag og medlemmernes respons.  
Halvdelen af medlemmerne er nu 
overført til Holdsport. 

 

• Fællesbillede udskydes til næste møde.  
 

• Der er rigtig god opbakning til 
bevægelsesarrangementet d. 26. jan i 
Gullestruphallen. Vi forventer 
arrangementet om lidt er udsolgt.  

 

• Bestyrelsen kommer til at deltage i flere 
aktiviteter. Vi ønsker at synliggøre 
bestyrelsen med foreningens logo og 
navn.  

 

• Charlotte Kops indkalder bestyrelsen 
snarest til 2025 møder.  

Holdsport/Foreningen 
AKTIV 

 

• En snak om 
rettelser/ændringer til 
hjemmesiden appen, som 
Charlotte skal arbejde videre 
med.  
 
Spørgsmål til bestyrelsen:  
 

o Hvordan håndterer vi 
beskrivelsen af de 100 
x entre til Herning 
Svømmehal, når 
medlemmer 
forveksler det med 
svømmehallen 
billetter?  
  

o Håndtering af 
padeltennis bookinger 
i systemet så vi 
undergår for meget 
tid på administration. 
Hvad kan/kan ikke, 
systemet? 

 
o Hvordan håndterer vi  

medlemmer der ikke 
lige havde set at de 
blev trukket for et nyt 
års kontingent?  Hvor 
lang tid skal 
foreningen refundere 
kontingenter? 

 

 
Flere medlemmer har forstået at det er en 
fordel af bruge appen. Herfra kan man købe 
billetter til padeltennis, badminton, 
holdtræning og DGI billetter. Charlotte Kops lige 
nu travlt med overflyttelsen af medlemmer til 
Holdsport, og vil over tid gøre appen mere 
brugervenlig inden for de eksisterende rammer. 
 
Tove Andersen redigerer en ny tekst, som 
beskriver foreningens tilbud mere præcist. 
Charlotte Kops lægger det nye skriv ud på 
hjemmesiden.  
 
 
 
 
 
 
For at lette håndtering af betalinger for både 
medlemmer og administrationen. Tilkøber 
bestyrelsen mobilpay. De tegningsberettigede 
godkender aftalen.  
 
 
 
Indtil alle medlemmer er overflyttet til 
Holdsport, står de som betalende i det gamle 
betalingssystem (Stripe) Charlotte Kops stopper 
løbende medlemmerne i Stripe, eftersom de 
overflyttes.  
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o Hvordan og hvor ofte 
skal vi kommunikere 
ud til medlemmerne 
fremad 
(ugentligt/månedligt)? 
 

o Hvordan tilgodeser vi 
løbende vores 
samarbejdspartnere 
på den nye portal. 

 

 
Bestyrelsen vedhæfter at vi skal kommunikere 
ud hver mdr. og max tre tilbud af gangen.  
 
 
 
Bestyrelsen ønsker at markedsfører 
samarbejdspartnerne løbende, så deres tilbud 
er synlige for medlemmerne. Det er vigtigt at 
der heller ikke bliver alt for mange tilbud, da det 
blot bliver uoverskueligt for medlemmerne og 
svært at promovere de nuværende 
samarbejdspartnere.  

   
En snak om forventninger til 
opgaver i 2025. 
 
Ønsker fra Charlotte om  
Mus samtale og 
uddannelse/kurser 2025.  
 
 

 
Arbejder i første kvartal på at få overflyttet alle 
medlemmerne til det nye system. 1. prioritet er 
at få svømmehallen bruger overflyttet. 
Charlotte W. og Charlott K. hjælper hinanden 
med at kontakte de manglende medlemmer.  
Bo skriver årsberetningen for 2024. 
 
Charlotte Kops sender en dato til Morten vedr. 
mus-samtale. 

Evt.   
 

Kommende møder 2025  
 

Tirsdag d. 25. marts kl. 11.30-13.30 
Onsdag d. 23. april kl. 16.00 Generalforsamling 
lokale C1.26. 
Tirsdag d. 10. juni kl. 11.30-13.30. 
Tirsdag d. 23. sep. Kl. 11.30-13.30 
Tirsdag d. 16.dec. kl. 11.30-14.30 
 
Bestyrelsen finder ud af hvornår man skal 
inviterer suppleanter og revisor.  

 

 


